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Protokół nr 17/2020
z posiedzenia Komisji Infrastruktury

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle
odbytego dnia 20 maja 2020 r.

Posiedzenie Komisji Infrastruktury Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle odbyło się zdalnie
za pośrednictwem systemu wideokonferencyjnego Microsoft Teams oraz systemu
eSesja.

W posiedzeniu uczestniczyli:

1) Artur Maruszczak – zastępca prezydenta ds. gospodarki przestrzennej
i inwestycyjno-remontowej;

2) Joanna Hariasz – skarbnik miasta;
3) Zbigniew Romanowicz – sekretarz miasta;
4) Monika Orpel-Śmigielska – kierownik – Koordynator Biura Prawnego;
5) Gabriela Helbin-Golasz – kierownik Wydziału Ochrony Środowiska i

Rolnictwa;
6) Małgorzata Jarosz-Wojtarowicz – kierownik Wydziału Gospodarki

Nieruchomościami i Planowania Przestrzennego;
7) Kamila Bieńkowska – kierownik Wydziału Inwestycji, Remontów

i Eksploatacji;
8) Aleksy Ptaszyński – komendant straży miejskiej;
9) Marek Mazurkiewicz – kierownik Wydziału Zarządzania Drogami;
10) Józef Muc – kierownik Wydziału Zarządzania Kryzysowego;
11) Marcin Urbanowski – przewodniczący zarządu osiedla Azoty;
12) Małgorzata Lipczyńska - przewodnicząca zarządu osiedla Blachownia;
13) Ewa Buzo-Dziedzic - przewodnicząca zarządu osiedla Kłodnica;
14) Emilia Bandrowska - przewodnicząca zarządu osiedla Stare Miasto;
15) Hanna Duk - przewodnicząca zarządu osiedla Sławięcice;
16) Stanisław Mróz - przewodniczący zarządu osiedla Zachód;
17) Ewa Stogniew - przewodnicząca zarządu osiedla Kuźniczka;
18) Bolesław Łoziński - przewodniczący zarządu osiedla Przyjaźni.

Obecność członków komisji - według obecności w systemie eSesja.
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Ad 1.
Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad.

Otwarcia posiedzenia o godz. 16:05 i powitania dokonał przewodniczący komisji
Adam Oczoś.
W chwili rozpoczęcia obrad nieobecny był radny Tomasz Scheller, natomiast radny
dołączył do posiedzenia.
Przewodniczący komisji stwierdził, że zostało osiągnięte kworum oraz, że obrady
Komisji Infrastruktury są prawomocne.

Ad 2.
Przyjęcie porządku obrad.

Proponowany porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad.
2. Przyjęcie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu nr 16/2020 z dnia 22 kwietnia 2020 r.
4. Współpraca z radami osiedlowymi.
5. Opinia komisji do sprawozdania z wykonania budżetu miasta za rok 2019

w zakresie działania komisji.
6. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia stref

płatnego parkowania, określenia wysokości stawek i sposobu pobierania opłat za
parkowanie pojazdów samochodowych na drogach publicznych w strefach
płatnego parkowania na terenie miasta Kędzierzyn-Koźle.

7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie regulaminu korzystania z placów
zabaw, urządzeń siłowni zewnętrznych i stref street workout administrowanych
przez Gminę Kędzierzyn-Koźle.

8. Stan powietrza w mieście na przestrzeni lat – działania naprawcze.
9. Sprawy bieżące i wolne wnioski.
10. Zakończenie obrad.

Przewodniczący komisji Adam Oczoś zaproponował rozszerzenie porządku obrad o
pkt. „Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Tytułu
Honorowego "Zasłużony dla Miasta Kędzierzyn-Koźle". Poddał propozycję pod
głosowanie:

Wyniki głosowania
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
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Wyniki imienne:
ZA (6)
Ewa Czubek , Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Stogniew, Dominik Szustakiewicz,
Sławomir Wołkowiecki
NIEOBECNI (1)
Tomasz Scheller

Następnie przewodniczący obrad poddał pod głosowanie porządek posiedzenia wraz z
przyjętą zmianą:

Wyniki głosowania
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (6)
Ewa Czubek , Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Stogniew, Dominik Szustakiewicz,
Sławomir Wołkowiecki
NIEOBECNI (1)
Tomasz Scheller

Porządek obrad po zmianach:

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad.
2. Przyjęcie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu nr 16/2020 z dnia 22 kwietnia 2020 r.
4. Współpraca z radami osiedlowymi.
5. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Tytułu

Honorowego "Zasłużony dla Miasta Kędzierzyn-Koźle".
6. Opinia komisji do sprawozdania z wykonania budżetu miasta za rok 2019

w zakresie działania komisji.
7. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia stref

płatnego parkowania, określenia wysokości stawek i sposobu pobierania opłat za
parkowanie pojazdów samochodowych na drogach publicznych w strefach
płatnego parkowania na terenie miasta Kędzierzyn-Koźle.

8. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie regulaminu korzystania z placów
zabaw, urządzeń siłowni zewnętrznych i stref street workout administrowanych
przez Gminę Kędzierzyn-Koźle.

9. Stan powietrza w mieście na przestrzeni lat – działania naprawcze.
10. Sprawy bieżące i wolne wnioski.
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11. Zakończenie obrad.

Ad 3.
Przyjęcie protokołu nr 16/2020 z dnia 22 kwietnia 2020 r.

W związku z brakiem osób zgłaszających uwagi do protokołu, przewodniczący poddał
pod głosowanie ww. protokół:

Wyniki głosowania
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (6)
Ewa Czubek , Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Stogniew, Dominik Szustakiewicz,
Sławomir Wołkowiecki
NIEOBECNI (1)
Tomasz Scheller

Ad 4.
Współpraca z radami osiedlowymi.

Przewodniczący osiedla Zachód Stanisław Mróz podziękował wszystkim radnym
miasta za inwestycje zrealizowane w 2019 roku m.in. za remont przy ul. Filtrowej. W
chwili obecnej najpilniejsze potrzeby zostały zaspokojone, natomiast należałoby się
zastanowić nad modernizacją dworca kolejowego w Koźlu oraz jego otoczenia.
Podziękował radnym za podjętą decyzję w sprawie realizowania Budżetu
Obywatelskiego w 2020 roku.

Przewodniczący osiedla Azoty Marcin Urbanowski podziękował za dobrą współpracę
radnemu Adamowi Oczosiowi oraz pracownikom Wydziału Administracyjno-
Gospodarczego. Jednakże przy realizowaniu zadania z Budżetu Obywatelskiego
dotyczącego placu przy „Jordanku” pojawiały się problemy związane z zamówieniem
publicznym i do tej pory inwestycja nie została zrealizowana. Ponadto powiedział, iż
zadania związane z zielenią tj. nasadzenia, strona urzędowa nie informuje zarządu
osiedla o tych planowanych działaniach. Przewodniczący osiedla dodał także, iż
mieszkańcy zgłaszają problemy związane z nieterminowym wywozem śmieci.

Ewa Buzo-Dziedzic, przewodnicząca zarządu osiedla Kłodnica odniosła się do
algorytmu kwot na działalność rad osiedli. Przypomniała, iż osiedle Kłodnica posiada
spory Dom Kultury, który wymaga niemałych nakładów finansowych tj. 20 tys. zł, w
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tym ok. 18 tys. jest przeznaczane na paliwo opałowe. Tak więc kwota znajdująca się w
algorytmie dla osiedla Kłodnica nie wystarczyłaby. Również poinformowała o
problemie dotyczącym nie wywożenia odpadów zgodnie z harmonogramem.

Zbigniew Romanowicz wyjaśnił, iż wydatek związany z utrzymaniem Domu Kultury
byłby dzielony według określonego schematu. Kwota o której wspomniała
przewodnicząca byłaby przeznaczona tylko na wydatki bieżące osiedla.

Ewa Stogniew, przewodnicząca zarządu osiedla Kuźniczka podkreśliła, iż jako radna
miasta na bieżąco rozwiązuje problemy mieszkańców osiedla. Poinformowała, iż
mieszkańcy są zadowoleni z zadania dotyczącego ocieplenia budynku komunalnego
przy kapliczce oraz z zadań Budżetu Obywatelskiego.

Małgorzata Lipczyńska, przewodnicząca zarządu osiedla Blachownia powiedziała, iż
osiedle oczekuje na remontu dróg ul. Tuwima z ul. Broniewskiego. Współpraca układa
się dobrze, są pewne nieporozumienia, które trzeba rozwiązywać. Jednakże Związek
Międzygminny „Czysty Region” zaniedbuje swoje obowiązki. Ponadto
poinformowała, iż ścieżka rowerowa łącząca osiedle z osiedlem Piasty jest
zaśmiecona. Co roku rada osiedla sprzątała w tym okolicach, natomiast w chwili
obecnej przez koronawirusa nie zorganizowano sprzątania. Prosi, aby właściciel terenu
zabierał regularnie chociaż butelki, które mogą doprowadzić do pożaru.

Emilia Bandrowska, przewodnicząca zarządu osiedla Stare Miasto podziękowała za
współpracę z pracownikami z Wydziału Administracyjno-Gospodarczego.
Podziękowała za nowe alejki utworzone w parkach oraz zadania wykonane wokół
muszli.

Hanna Duk, przewodnicząca zarządu osiedla Sławięcice podziękowała radnemu
miasta Tomaszowi Schellerowi za współpracę. Poprosiła stronę urzędową o wsparcie i
zaufanie.

Przewodniczący komisji Adam Oczoś dodał, iż w algorytmie przygotowanym przez
stronę urzędową podzielono środki finansowe na działalność statutową osiedli.
Następnie odniósł się do wypowiedzi dotyczących Związku Międzygminnego „Czysty
Region” i poinformował, iż składał interpelację w sprawie ilości skarg złożonych do
związku. Przewodnicząca związku odpowiedziała, iż żadne skargi nie wpłynęły. Po
analizie okazało się, że niezadowolenia zgłaszane przez telefon to nie są skargi
zgodnie z obowiązującym prawem. Zwrócił uwagę na nieodbieranie odpadów przy
ulicach na których trwa remont. Ponadto wyraził swoje zadowolenie z
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przeprowadzanych konsultacji społecznych przy planowaniu inwestycji na danym
osiedlu.

Tomasz Scheller poprosił o wyjaśnienie, dlaczego rady osiedlowe nie otrzymają w
bieżącym roku grantów, czyli 10 tys. zł.

Sekretarz miasta wyjaśnił, iż na chwilę obecną tzw. bonusy, zgodnie z informacją
przekazaną od pani prezydent  na spotkaniach z przewodniczącymi zarządów osiedli,
które się odbyły na przełomie miesiąca kwietnia i maja, nie zostały jeszcze
przekazane. Działanie te jest związane z oszczędnościami generowanymi w całym
budżecie miasta. Natomiast pani prezydent informowała, że gdy zaistnieją
okoliczności umożliwiające odblokowywanie części środków bieżących, zostaną
przywrócone. Dodał, iż nie są to jedyne środki zablokowane.

Adam Oczoś zapytał, jakie jeszcze środki zostały zablokowane.

Zbigniew Romanowicz odpowiedział, iż są to m.in. środki przeznaczone na
funkcjonowanie urzędu, czyli np. zakup określonych usług. W chwili obecnej środki
zaoszczędzone przy wydatkach bieżących opiewają na kwotę 2 mln zł.

Tomasz Scheller zapytał, jak wygląda sprawa dotycząca przeprowadzanych
konsultacji społecznych w zakresie statutów rad osiedlowych.

Sekretarz miasta odpowiedział, iż dnia 19 maja został opublikowany tekst uchwały
rady miasta w sprawie ogłoszenia konsultacji w przedmiocie projektów statutów
osiedli, w związku z tym dnia 20 maja wysłano do wszystkich przewodniczących
zarządów osiedli pismo informujące o rozpoczęciu konsultacji i o niezbędnych
czynnościach, które muszą być wykonane. Przypomniał, że konsultacje mogą się
rozpocząć w dniu wejścia w życie uchwały, czyli od 3 czerwca. Kończąc przypomniał
o wydłużonych terminach trwających do trzech miesięcy.

Tomasz Scheller poprosił przewodniczących zarządów osiedli, aby wszystkie
problemy zgłaszali do urzędu nawet jeśli nie wiedzą, czy nadaje się to zadanie zgodnie
ze statutem. Strona urzędowa zweryfikuje tą kwestię. Uważa, że jest możliwość
zmiany statutu osiedla tak, aby przewodniczący zarządu osiedla miał więcej
możliwości w działaniach i był mniej uzależniony od strony urzędowej. Kończąc
stwierdził, że strona urzędowa nie do końca słucha zarządów osiedli. Przypomniał o
wypowiedzi z ostatniego posiedzenia sesyjnego o połączeniu dwóch klas w szkole na
osiedlu Sławięcice. Osiedle dwa miesiące temu otrzymało taką informację na którą
oczywiście zareagowało i zebrano na osiedlu podpisy wszystkich rodziców. Natomiast
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radny dostał telefon od mieszkańców osiedla Blachownia z informacją, iż w niedzielę
około godziny 22:00 szkoła wysłała maila z wiadomością, że klasy piąte i szóste
zostaną połączone. Radny uważa, że przewodniczący osiedla powinien być
odpowiednio wcześnie poinformowany o takich zamiarach.

Przewodnicząca zarządu osiedla Blachownia Małgorzata Lipczyńska odniosła się do
ww. wypowiedzi i powiedziała, że czeka na pismo od rodziców, które niebawem ma
wpłynąć do rady osiedla. Gdy pismo dotrze rada osiedla przedyskutuje problem
zamiaru połączenia klas, szczególnie piątych, ponieważ w jednej klasie jest 14
uczniów, a w drugiej 13 dzieci. Dodała, iż w innych klasach jest ok. 30 uczniów, więc
rodzice tych innych klas mogą również oczekiwać na rozłączenie tych klas. Radna
uważa, że trzeba wypośrodkować to wszystko.

Zbigniew Romanowicz przypomniał, iż argumentacja pani prezydent była
przedstawiana na ostatnim posiedzeniu sesyjnym, gdy radny wspomniał o tej kwestii.

Tomasz Scheller wyraził swoje niezadowolenie w kwestii łączenia klas i cięciu
pieniędzy na dzieciach.

Artur Maruszczak wyjaśnił, że strona urzędowa wyraża chęć do rozwiązania problemu
o którym poinformował radny, natomiast należy temat przedyskutować na forum z
osobami, które będą przygotowani do dyskusji. Przypomniał, iż posiedzenie komisji
nie planowało omawianie tej kwestii, więc na posiedzeniu nie ma zastępcy prezydenta
ds. oświatowych oraz kierowników wydziałów oświatowych.

Przewodniczący komisji poinformował, iż nie ma więcej osób zgłaszających się do
dyskusji, więc podziękował za uczestnictwo w posiedzeniu przewodniczących osiedli i
powiedział, że komisja zapoznała się oraz przyjęła informację.

Ad 5.
Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Tytułu
Honorowego "Zasłużony dla Miasta Kędzierzyn-Koźle".

Michał Nowak poinformował, iż dnia 19 maja na posiedzeniu Komisji Edukacji,
Kultury i Sportu złożył wniosek, który nie przeszedł. Radny ponawia wniosek w
sprawie zwiększenia liczby nadawania Tytułu Honorowego "Zasłużony dla Miasta
Kędzierzyn-Koźle" w ciągu roku z dwóch do trzech tytułów. Przypomniał, iż
poprzednio można było nadawać w ciągu roku pięć tytułów. W 2014 roku nadano trzy
tytuły, w 2015 roku wpłynęły do rady trzy wnioski, natomiast nadano dwa tytuły, w
2016 r. również trzy osoby otrzymały tytuł, w 2017 r. także trzy, natomiast w 2018 r.
dwa i 2019 r. nadano jeden tytuł.
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Sekretarz miasta odniósł się do wypowiedzi radnego i wyjaśnił, iż ograniczono liczbę
tytułów do dwóch, ponieważ owy tytuł ma mieć charakter wyjątkowy.

Dominik Szustakiewicz wyraził swoją opinię informując, że również uważa, iż dwa
tytuły w ciągu roku wystarczą, aby zachować wyjątkowość tego tytułu.

Przewodniczący komisji Adam Oczoś poinformował, iż nie ma chętnych
zgłaszających się do dyskusji i poddał pod głosowanie ww. wniosek radnego Michała
Nowaka:

Wyniki głosowania
ZA: 3, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (3)
Ewa Czubek , Michał Nowak, Adam Oczoś
PRZECIW (3)
Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Dominik Szustakiewicz
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Sławomir Wołkowiecki

Przewodniczący obrad poinformował, iż wniosek nie został przyjęty i poddał pod
głosowanie projekt uchwały:

Wyniki głosowania
ZA: 5, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (5)
Adam Oczoś, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Dominik Szustakiewicz, Sławomir
Wołkowiecki
PRZECIW (2)
Ewa Czubek , Michał Nowak

Komisja stosunkiem głosów: ,,za” - 5, „przeciw” - 2, „wstrzymujących się” - 0,
pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały.

Ad 6.
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Opinia komisji do sprawozdania z wykonania budżetu miasta za rok 2019
w zakresie działania komisji.

Przewodniczący obrad poinformował, iż Regionalna Izba Obrachunkowa pozytywnie
zaopiniowała budżet miasta za rok 2019.

Ewa Czubek poprosiła dyrektora Miejskiego Zarządu Budynków Komunalnych,
dyrektora Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji oraz dyrektora Miejskiego Ośrodka
Pomocy Społecznej o informację, jakie były przychody jednostek za rok 2019 i jaki
był stan zatrudnienia na 31 grudnia 2019 r.

Skarbik miasta Joanna Hariasz odpowiedziała, iż MOSiR uzyskał przychody na
poziomie 1.893.609 zł, MZBK dochody kształtowały się na poziomie 7.841.506 zł, a
MOPS większość dochodów uzyskuje z dotacji z budżetu państwa.

Ewa Czubek dopytała, jakim budżetem zarządzają poszczególni dyrektorzy.

Joanna Hariasz poinformowała, że plan wydatków: MZBK opiewał na kwotę 13.560
tys zł, MOSiR 8.817 tys zł, a MOPS na dział rodzina niecałe 52.100 tys zł, a na dział
pomoc społeczna 20.700 tys zł.

Ewa Czubek poprosiła, aby informacja dotycząca stanu zatrudnienia została
przygotowana i przesłana przed posiedzeniem Komisji Finansowo-Gospodarczej.

Przewodniczący obrad Adam Oczoś przypomniał, iż w chwili obecnej omawiany jest
budżet miasta za 2019 rok w zakresie działania komisji, a więc wszyscy dyrektorzy
będą obecni na posiedzenie Komisji Finansowo-Gospodarczej.

Zastępca prezydenta odpowiedział, iż zatrudnienie w roku 2019 w MZBK było na
poziomie 85 osób, MOPS 170 zatrudnionych, a MOSiR jeszcze nie udzielił
odpowiedzi.

Ewa Czubek poprosił o dane wynikające z planów wydatków tych jednostek.

Artur Maruszczak uzupełnił swoją wcześniejszą wypowiedź informując, iż w MOSiR
było 92 zatrudnionych.

Tomasz Scheller zapytał, gdzie znajduje się informacja MZBK, ile lokali zostało
dostosowanych do użytkowania.
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Skarbik miasta poinformowała, iż kwota wyremontowanych lokalów tzw.
pustostanów, znajduje się w wydatkach bieżących. Dane dotyczące liczby
wyremontowanych lokali zostaną wysłane przed posiedzeniem Komisji Finansowo-
Gospodarczej.

Tomasz Scheller zapytał, czy trzy rzeźby koziołków na rynku kosztowały 111 tys. zł,
czy wszystkie koziołki w mieście kosztowały tyle.

Skarbnik miasta wyjaśniła, że kwota dotyczy trzech koziołków na rynku.

Tomasz Scheller wyraził swoje niezadowolenie z kwoty przeznaczonej na rzeźby.
Przypomniał, iż na wcześniejszych posiedzeniach informowano, że małe koziołki będą
kosztowały ok. 5 tys. zł, a duże 10 tys. zł. Zapytał, ile kosztowały wszystkie rzeźby.

Zastępca prezydenta odpowiedział, że informacja będzie przygotowana przed
poniedziałkowym posiedzeniem Komisji Finansowo-Gospodarczej.

Tomasz Scheller poprosił również o przesłanie informacji o wydawalności środków
finansowych rad osiedlowych w 2018 r. oraz 2019 r.

Sławomir Wołkowiecki zapytał, ile osób w 2019 r. odwiedziło Muzeum Ziemi
Kozielskiej.

Joanna Hariasz odpowiedziała, że 8.554 osób skorzystało z oferty muzealnej. Basztę
odwiedziło 1.796 osób, muzeum 3.284 osób. Z oferty muzealnej poza siedzibą
skorzystało 3.474 osób.

Przewodniczący obrad poinformował, iż nie ma chętnych zgłaszających się do
dyskusji. Powiedział, iż wstrzyma się przy opiniowaniu budżetu i zaopiniuje budżet na
posiedzeniu Komisji Finansowo-Gospodarczej, aż zostaną wysłane i wyjaśnione
odpowiedzi na powyższe pytania. Następnie poddał pod głosowanie budżet miasta za
rok 2019 w zakresie działania komisji:

Wyniki głosowania
ZA: 2, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (2)
Michał Nowak, Ewa Stogniew
WSTRZYMUJĘ SIĘ (5)
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Ewa Czubek , Adam Oczoś, Tomasz Scheller, Dominik Szustakiewicz, Sławomir
Wołkowiecki

Komisja stosunkiem głosów: ,,za” - 2, „przeciw” - 0, „wstrzymujących się” - 5,
pozytywnie zaopiniowała wykonanie budżetu miasta za rok 2019 w zakresie działania
komisji.

Ad 7.
Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia stref
płatnego parkowania, określenia wysokości stawek i sposobu pobierania opłat za
parkowanie pojazdów samochodowych na drogach publicznych w strefach
płatnego parkowania na terenie miasta Kędzierzyn-Koźle.

Przewodniczący komisji oraz Michał Nowak zwrócili uwagę, iż strona urzędowa nie
dołączyła pisma prokuratury o którym mowa w uzasadnieniu projektu uchwały.

Michał Nowak poinformował, iż otrzymał wiadomość, że urzędnicy w dniu
jutrzejszym prześlą pismo radnym.

Mecenas Monika Orpel-Śmigielska wyjaśniła, iż piśmie prokuratury wnioskuje się, iż
zobowiązania podatkowe winny być płatne do 14 dni, a obowiązująca uchwała rady
nakazuje dokonać płatności do 7 dni.

Dominik Szustakiewicz zapytał, z czego wynika kalkulacja zmniejszenia wpływów do
budżetu gminy. Dodał, że kilka miesięcy temu pismo prokuratury o którym mowa
zostało przesłane.

Zastępca prezydenta wytłumaczył, że parking przy dworcu został zmniejszony po
remoncie.

Michał Nowak poprosił o wyjaśnienie wyrażenia „szacuje się, iż w związku ze zmianą
uchwały dochody z budżetu gminy zmniejszą się ok. 2.200 zł rocznie”. Przypomniał,
że parking został wyremontowany dawno temu. Dochody zmniejszą się z okoliczności
faktycznych, a nie przez zmianę uchwały. Następnie przypomniał, iż ostatnio uiszczał
opłatę w wysokości 25 zł. Jeśli nie podniesiono opłaty w 2018 roku to obowiązuje w
kwocie 25 zł, a nie 50 zł, więc w projekcie jest podwyższona opłata.

Przewodniczący komisji poddał pod głosowanie projekt uchwały.
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Wyniki głosowania
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (7)
Ewa Czubek , Michał Nowak, Adam Oczoś, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew,
Dominik Szustakiewicz, Sławomir Wołkowiecki

Komisja jednogłośnie pozytywnie (7 głosów ,,za”) zaopiniowała ww. projekt uchwały.

Ad 8.
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie regulaminu korzystania z placów
zabaw, urządzeń siłowni zewnętrznych i stref street workout administrowanych
przez Gminę Kędzierzyn-Koźle.

Michał Nowak poinformował, iż dnia 19 maja na posiedzeniu Komisji Edukacji,
Kultury i Sportu poprosił stronę urzędową o wprowadzenie kilku poprawek
technicznych.

Dominik Szustakiewicz zwrócił uwagę na wyrażenie „za wypadki i szkody
administrator nie ponosi odpowiedzialności (..) w trakcie korzystania z obiektów bez
jego winy”. Zapytał, czy „bez jego winy’ jest potrzebne, ponieważ nie pasuje w tym
zdaniu.

Mecenas Monika Orpel-Śmigielska wyjaśniła, iż główną zasadą odpowiedzialności
jest odpowiedzialność na zasadzie winny. Podmiot jest odpowiedzialny za wyrządzone
komuś szkody, jeśli została z jego winy.

W związku z wyczerpaną dyskusją przewodniczący obrad poddał pod głosowanie
projekt uchwały:

Wyniki głosowania
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (7)
Ewa Czubek , Michał Nowak, Adam Oczoś, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew,
Dominik Szustakiewicz, Sławomir Wołkowiecki
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Komisja jednogłośnie pozytywnie (7 głosów ,,za”) zaopiniowała ww. projekt uchwały.

Ad 9.
Stan powietrza w mieście na przestrzeni lat – działania naprawcze.

Przewodniczący komisji podziękował za przygotowanie materiału w sprawie stanu
powietrza w mieście. Zwrócił uwagę na szczegółowy opis wymiany rurociągów i
przyłączeń lokali do sieci z instalacją centralnego ogrzewania. Przypomniał, iż dniu
wczorajszym 19 maja odbyło się spotkanie zdalne. Poprosił zastępcę prezydenta o
informację o czym była mowa na zebraniu.

Artur Maruszczak powiedział, iż na spotkaniu była mowa o firmie „Carbon”, która
zanieczyszcza powietrze, drugi temat dotyczył komisji benzynowej i nieszczelności
gazociągu Zdzieszowice-Kędzierzyn, a trzeci temat był w sprawie zmiany regulaminu.
Przedstawiciele Komitetu Ochrony Powietrza przedstawili obszerny materiał. Dodał,
iż na następne spotkanie zostaną zaproszeni przedstawicieli Starostwa Powiatowego,
ponieważ oni mają możliwości formalno-prawne jeśli chodzi o firmę „Carbon”.

Sławomir Wołkowiecki poinformował, iż ma nadzieję, że problem z
zanieczyszczonym powietrzem zostanie jak najszybciej rozwiązany.

Ewa Czubek zapytała, czy starostwu powiatowemu udało się już zlokalizować
informację, kto jest nowym właścicielem firmy „Carbon”.

Zastępca prezydenta odpowiedział, iż urząd już ma informację, kto jest nowym
właścicielem.

Ewa Czubek zapytała, czy jest możliwość zaproszenia właściciela na spotkanie.

Artur Maruszczak odpowiedział, iż właściciel już nie wyrażał chęci spotkania się z
mieszkańcami, ale oczywiście strona urzędowa będzie dalej zapraszała. Spotkanie
będzie w pierwszej połowie czerwca.

Przewodniczący komisji poinformował, iż dyskusja została wyczerpana i powiedział,
że komisja zapoznała się oraz przyjęła informację.

Ad 10.
Sprawy bieżące i wolne wnioski.
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Przewodniczący komisji Adam Oczoś przypomniał, iż członkowie komisji otrzymali
pocztą elektroniczną informację, że w tym punkcie zostanie podjęte stanowisko w
sprawie budowy przystani kajakowej w sławięcickim parku. Na ostatnim posiedzeniu
Komisji Infrastruktury wstrzymano się od podejmowania decyzji, ponieważ brakowało
odpowiedzi w sprawie zabudowy linii brzegowej. Wspomniał, iż odpowiedź wpłynęła
i została radnym przesłana. Regionalny Zarząd Gospodarki Wodnej odpowiedział, że
nie wyrażają zgody do zmniejszenia zakresu prac.

Dominik Szustakiewicz zwrócił uwagę, iż zostały zaoszczędzone środki po 10 tys. zł
na radach osieli, a przystań kajakowa o której mowa opiewa na kwotę ponad 400 tys.
zł. Stwierdził, że w obecnej sytuacji wydawanie na wiatę tyle środków jest
nierozsądnym działaniem.

Tomasz Scheller także uważa, że nie należy wydawać takiej kwoty na przystań
kajakową. Radny rozmawiał ostatnio z osobą wykonującą takie zadania, który
powiedział, że taką inwestycję można wykonać w kwocie 270 tys. zł.

Artur Maruszczak zaproponował, dać szanse inwestycji, aby strona urzędowa mogła
podpisać umowę oraz ogłosić przetarg. Można wrócić do dyskusji, gdy będzie oferta i
ustalić, czy radni chcą realizować daną ofertę  z podaną konkretną kwotą.

Tomasz Scheller stwierdził, iż na razie można przeznaczyć kwotę w wysokości 250
tys. zł, przypomniał, iż dotacja będzie w wysokości 140 tys. zł.

Sławomir Wołkowiecki również uważa, że należy na razie ogłosić przetarg, ponieważ
takie atrakcyjne miejsce będzie chlubą dla miasta.

Michał Nowak odniósł się do pisma prokuratury w sprawie płatnego parkowania i
powiedział, iż prokurator kwestionuje dwa terminy do uiszczania opłaty powołując się
na kontrole Najwyższej Izby Kontroli. Po kontroli NIK zakwestionował inny termin
niż 14 dniowy, ale to jest wyłączny termin inny niż 14 dniowy, czyli np. uchwały
mające tylko 7 dni. W piśmie pokontrolnym wymieniono sześć miast, ale
Kędzierzyna-Koźla nie wymieniono, poprosił o wyjaśnienie tego. Ponadto wyrok
Naczelnego Sądu Administracyjnego, który jest powołany w piśmie prokuratora chyba
się nie dotyczy też tej kwestii. Kończąc radny wrócił do tematu przestani kajakowej i
stwierdził, iż należy zrealizować tą inwestycję póki jest dotacja.

Ewa Czubek podzieliła się opinią, iż rzeka Kłodnica jest malowniczym szlakiem
wodnym i należy dążyć do promowania tej turystyki.

Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie wniosek o przeznaczenie kwoty 250
tys. zł na budowę przystani kajakowej w sławięcickim parku. Po zakończeniu
procedury przetargowej poinformować członków komisji o jej wynikach:

Wyniki głosowania
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ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (7)
Ewa Czubek , Michał Nowak, Adam Oczoś, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew,
Dominik Szustakiewicz, Sławomir Wołkowiecki

Komisja jednogłośnie pozytywnie (7 głosów ,,za”) zaopiniowała wniosek.

Sławomir Wołkowiecki zapytał, czy w tym roku wały przeciwpowodziowe zostaną
skoszone.

Artur Maruszczak odpowiedział, iż strona urzędowa zwróci się z tym zapytaniem do
zarządcy wałów.

Ad 11.
Zakończenie obrad.

Przewodniczący komisji podziękowała za udział w posiedzeniu, po czym o godz.
19:15 zamknął obrady Komisji Infrastruktury.

PRZEWODNICZĄCY KOMISJI

Adam Oczoś (-)

Protokołowała Joanna Motyl


